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Plats: Båthamnens Klubbstuga 

Närvarande: Gillis Andersson, Per Johnsson, Bengt Unell, Gunnar Gustavsson, Göran 

Bengtsson, Carina Sunnerås Börjesson, Ulf Davidsson, Bert Dahlgren och Peder Johansson. 

Alla i styrelsen var närvarande förutom Owe Jungåker. 

 

 
1. Ordföranden Gillis Andersson öppnade mötet och hälsade alla välkomna.  

 

2. Dagordningen presenterades 

 

3. Gillis gick igenom föregående protokoll. 

  

4. Göran Bengtsson gick igenom ekonomin. 

Redovisningen från tipspromenader är färdigredovisad. Resultatet visar 3 125,34 för 

perioden jämfört med budgeterad -12 870,00. 

Göran kommer att ta fram en budget för 2018 som vi via mail diskuterar och sedan 

beslutar vid nästa möte. 

 

5. Förhandlingsgruppen informerad om läget när det gäller Arrendeförhandlingarna. 

Olofsbo Stugägarförening kan bara företräda de som är medlemmar. Därför kommer vi 

att skicka ut fakturor till de som inte är medlemmar i förhoppning att kunna företräda 

dessa också. 

 

6. Ulf Davidsson kommer att ta över ansvaret för tipspromenaderna, med hjälp av Per 

Johnsson till en början. 

 

7. Vi kommer att fundera vidare vad gäller artistuppträdande, eventuellt ha 

uppträdanden två gånger per år istället för vid varje tipspromenad. Ulf kollar om det 

finns någon typ av lastbil som kan användas som scen. Gillis kollar även detta med 

kommunen. 

 

8. Gillis har varit i kontakt med Tommy angående renovering av förbandsstugan. Vi 

beslutade att Tommy sätter igång med arbetet. Carina har varit i kontakt med Peder 

angående måleriarbete. Vi tar kontakt med Tommy igen angående om fasaden behöver 

bytas ut. 

 

9. Midsommarfirandet – vi kör vidare. När det gäller Strandloppis så beslutade vi att vi 

kör ett år till. Eventuellt att vi i styrelsen hyr ett bord så det blir mer folk. 

 

10. Gunnar Gustavsson har varit i kontakt med Regina Svensson angående 

sommargympan. Hon ville veta vilka datum som gäller och vi beslutade att 

sommargympan ska vara mellan 3 juli till och med 2 augusti. 

 

 

11. Kommunen kommer att komma och kolla vad som behövs göras på lekplatsen. 
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12. Fiberdragningen är i sluttampen när det gäller de större stugorna, vissa har redan fått 

fiber indraget. De mindre stugorna har ännu ej fått någon information om när de börjar 

där. 

 

13. Kontakter med kommunen är tagen och flytbrygga är för dyr. Kommunen vill ha en 

lista på våra önskemål. Gillis kommer att ta kontakt med Thomas Mellqvist och 

Kommunen. Vi har sedan tidigare skickat in en lista till kommunen. 

 

14. Övriga frågor:  

 

• Det är fortfarande dålig lukt från Torsåsen – Göran tar kontakt med dem om 

detta.  

• När det gäller Råkor så är det bara markägaren som kan ta ned träd. Styrelsen i 

Olofsbo Stugägarföreningen har inget att erinra om detta. 

 

 

 Nästa möte hålls den 25/3 i Båthamnens klubbstuga kl. 10.00 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Vid protokollet:   Justeras: 

 

 

 

 

…………………………..   ……………………………. 

 Carina Sunnerås Börjesson  Gillis Andersson 

 


